
2018D48403 Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat heeft een aantal 
vragen voorgelegd aan de Minister van Infrastructuur en Waterstaat over 
het MIRT-overzicht 2019 (Kamerstuk 35 000 A, nr. 4). 

Voorzitter van de commissie,
Agnes Mulder 

Adjunct-griffier van de commissie,
Koerselman 
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Nr. Vraag 

1 Waarom is ervoor gekozen om dit jaar geen voortgangsrapportage 
voor Tracéwetplichtige projecten op te nemen? 

2 Voor welke grote Tracéwetplichtige projecten moet nog een 
Tracébesluit genomen worden? 

3 Welke grote wegenprojecten zijn nu wel in voorbereiding, maar 
nog niet in uitvoering? 

4 Klopt het dat er nu al knelpunten worden voorzien bij de uitvoering 
van de A27 bij Utrecht, zowel wat betreft de tijd, als het geld? 

5 Wanneer worden de overige, technische knelpunten die niet in het 
huidige maatregelenpakket zitten (spanningssluizen e.d.) aange-
pakt, voor een betrouwbare en frequente operatie op de Hogesnel-
heidslijn (HSL) Zuid? Wie gaat dit betalen? 

6 Klopt het dat het maatregelenpakket Verzorgingsplaatsen vooral 
bestaat uit ruimere parkeerplaatsen en niet uit voorzieningen om te 
verblijven, te eten en te douchen etc.? Hoe draagt dit bij aan een 
oplossing voor internationale chauffeurs, die nu noodgedwongen 
en in strijd met de wet langdurig in hun cabine moeten verblijven? 

7 Leidt het besluit om de cofinanciering voor fietsenstallingen van 
50% naar 40% te verlagen niet tot minder nieuwe fietsenstallingen, 
omdat de financiering van een aantal voorgenomen projecten niet 
meer gedekt is? 

8 Hoeveel van de extra twee miljard euro uit het regeerakkoord is 
inmiddels besteed aan of bestemd voor concrete nieuwe projec-
ten? Welke zijn dat? 

9 Kunt u aangeven wat de gemiddelde looptijd van een infraproject 
is en wat de effecten zijn geweest van de adviezen van de 
commissie-Elverding? 

10 Klopt het dat projecten steeds duurder lijken te worden door 
steeds hogere eisen aan inpassing? 

11 Zijn alle kosten van het brandveilig maken van tunnels verwerkt? 
12 Wie betaalt de kosten van het brandveilig maken van de vier net 

opgeleverde tunnels en de tunnels die nu in aanbouw zijn? 
13 Zijn er, gezien het feit dat de techniek in tunnels eerder grote 

problemen gaf, zoals bij vertraging van de Landtunnel Utrecht (A2) 
en de A73-tunnels Swalmen, stappen gezet om dat te voorkomen? 
Zo ja, welke? 

14 Waarom zijn de problemen bij de Coentunnel (A10), Willem 
Alexandertunnel (A2), Ketheltunnel (A4) en Twentetunnel (N35), 
die nu op korte termijn brandveilig worden gemaakt, niet eerder 
onderkend? Wat zijn de kosten van het brandveilig maken van deze 
tunnels en wie betaalt dat? 

15 Is er al volledig zicht op de financiering van de Rail Terminal 
Gelderland? 

16 Welke investeringen moeten worden gedaan voor de spoortermi-
nal, de wegaansluiting, de spooraansluiting en de inpassing van de 
Rail Terminal Gelderland en wie draagt die? 

17 In hoeverre zijn bedragen voor de Rail Terminal Gelderland al 
bestuurlijk en juridisch vastgelegd? 

18 Wat zijn de verschillende dekkingsbronnen voor de Rail Terminal 
Gelderland? En hoeveel dragen zij elk bij? 

19 Welk gedeelte van de financiering van de Rail Terminal Gelderland 
wordt bijgedragen door risicodragende marktpartijen? 

20 Wat zijn de kosten die ProRail moet maken om de Rail Terminal 
Gelderland mogelijk te maken? 

21 Zijn er nieuwe gegevens beschikbaar waardoor de maatschappe-
lijke kosten-batenanalyse (MKBA) van de Rail Terminal Gelderland 
zou kunnen wijzigen? 
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22 Welke aannames waarop de MKBA van de Rail Terminal Gelder-
land is gebaseerd zijn inmiddels gewijzigd of concreet geworden?
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